
Protokoll från styrelsemöte i Söderbärke kyrkbåtsförening 2018-07-26

Närvarande: Nils-Olov Olsson, Charlotta Wähner, Lars Annerman, Kerstin 
Ernebrink, Ulf Nordfeldt, Ulf Hugó, Emma Eriksdotter, Kent Olsson

Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat

Dagordning

Godkändes

Föregående protokoll

Föreningen har numera ett eget swish nummer.

Föreningen har tecknat en ansvarsförsäkring på Dalarnas försäkringsbolag som 
gäller vid event och uthyrning.

Ekonomi

Kassören redovisade att föreningen har 71 280 kr på kontot.

Marknadsföring, sponsring och samarbete med andra

Lars Annerman får uppdraget att be Söderbärke aktivitetsgrupp att ta kontakt 
med nya Möljan ordföranden för ett närmare samarbete.

Aktiviteter

-Motionsrodd
Roäta blev inställt. Troligtvis var värmen en av orsakerna. Vi bör se över 
konceptet till nästa sommar.

           -Tävlingsrodd

Den 21/7 genomfördes Söderbärke Open.
Synpunkter att komma ihåg
- Starten var förvirrad. Vi behöver en bättre ordnad start nästa gång, se 

över hela startrutinen.
- Skylift är inte nödvändig.
- Det var dåligt ljud mot tunet men bättre mot sjön och båtarna. Vi bör 

se över ljudet till nästa år. Det kan förenklas.
- Kan start och mål vara nära publiken? Det kan bli både roligare och 

mer spännande för de som ser på då. Ska vi ändra på tävlingsrutten?
- Vi bör skicka ut inbjudningar i god tid med information och regler.
- En skriven instruktion till styrmännen.



Den nuvarande arbetsgruppen arbetar fram ett förslag inför Söderbärke
Open 2019.

                Ett stort tack till alla inblandade för Söderbärke Open 2018!                 

-Uthyrning
Ev en bokad rodd till Wanbo den 8/9

- Underhåll, Bygg, Reparation        

Det finns fortfarande sly att köra bort. Det görs när vädret är svalare.  Det 
behöver köpas in en ny båtshake. Kent Olsson ansvara för det.                   

- Speciella projekt
Den 27/7 är det dags för kollorodd. 

Till Smöfhelgen har vi fått in 24 betalda bokningar

Lördag 1/9 planeras en medlemsutflykt till Tunkarlsbo. Se särskild 
inbjudan.

 Övriga frågor
En fråga om alla styrmän och byggare ska betala för motionsrodden. Det 
blir en fråga för nästa årsmöte.

Nästa möte

Den 20/9 kl 18 i församlingshemmet.

Mötet avslutas

Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Vid pennan:                                                         Justeras:

Charlotta Wähner                                                  Nils-Olov Olsson


